
 VLADIMIR IVIČEK: 

 - Hvala. Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, gospodo zamjenici,  

 kolege zastupnici i svi nazočni, sve vas lijepo pozdravljam! 

 Moje je pitanje za gospodina gradonačelnika. Znamo da je bio raspisan natječaj za dvije 

drobilice, jedna za Resnik, jedna za Jakuševac. Prema informacijama one još uvijek nisu u 

funkciji. Pa me interesira kada će biti u funkciji i koliko će to koštati Grad Zagreb? 

 Također vas molim ako možemo dobiti informaciju drobilica koja je u funkciji u 

Jakuševcu koliko je dnevni ili mjesečni najam njezin? Ako je moguće da to dobijemo, tu 

informaciju. Evo zahvaljujem. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče.  

 Odgovor će dati gradonačelnik. 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Dozvola za drobilicu za građevni otpad je pri kraju. Mislim da je moguće čak sljedeći 

tjedan. 

 Što se tiče dozvole za drobilicu za glomazni otpad u vlasništvu Grada govorim odnosno 

ZCGO-a onda je isto tako u završnoj fazi. Do tada se koristi drobilica u najmu. Znate da je… 

Ona ne može ukupno koštati čini mi se više od 200 tisuća kuna ako se dobro sjećam jer je to… 

Tako da to može biti maksimalni trošak. I ona će se koristiti u najmu do tog iznosa ili dok se ne 

dobije dozvola za ove drobilice koje su kupljene od strane ZCGO-a u vlasništvu Grada Zagreba. 

Znači, to radimo isključivo kako bi mogli i dalje raditi uštede i kako ne bi morali koristiti 

privatne tvrtke što košta kao što znate jako puno. 

 S druge strane podsjećam mi nismo mogli tražiti zahtjev za dozvolu za drobilice dok 

one nisu došle. Na žalost nismo mogli. Morali smo čekati javnu nabavu da završi, morali smo 

čekati rok isporuke i onda smo tek mogli podnijeti zahtjev.  

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Dodatno pojašnjenje zatražio je zastupnik Iviček. Izvolite zastupniče. 

 Molim još samo Davorku Moslavac Forjan zastupnicu da se pripremi. Ona je zadnja 

danas u postavljanju pitanja. 

 

 VLADIMIR IVIČEK: 

 - Hvala vam. 

 Evo moje pitanje samo jedno. Ako možemo dobiti odgovor koliko su ove dvije nove 

koštale? Ako znate sada a ako ne onda vas molim u pisanom obliku. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Dodatno pojašnjenje će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Za građevinski otpad je drobilica koštala 3 milijuna i 200 tisuća kuna.  

Za glomazni otpad je koštala drobilica 2 milijuna i 900 tisuća kuna kroz javnu nabavu, otvoreni 

postupak naravno. Mislim da će biti plaćena čak i sredstvima iz Europske unije. Tako da, tako 

da… A podsjećam da ono što će biti ušteda na situaciji da konačno nećemo kroz privatno 

poduzeće obrađivati glomazni otpad će biti samo za glomazni otpad 40 milijuna kuna godišnje. 

 


